
 

 

Prot: 113/REL         Ρώµη ,  12  Απρίλιου 2013 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΓΝΩΜΟ∆ΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ 

ΜΕΣΟΓΕΙΟ  

Στις 21 Μαρτίου 2013 στις 10 π.µ. και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Centro Congressi Cavour στην Ρώµη, έλαβε 

χώρα η Γενική Συνέλευση µε σκοπό να διεξαχθεί συζήτηση και να ληφθούν αποφάσεις επί των παρακάτω θεµάτων 

Ηµερησία διάταξη 

1. Έγκριση των πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της 5ης Νοεµβρίου  2012, στην Ρώµη  

2. Κλείσιµο του ισολογισµού του  2012 - έγκριση  

3. Παρουσίαση του προϋπολογισµού 2013 – έγκριση 

4. Παρουσίαση, συζήτηση και έγκριση της διαδικασίας εκλογής του Προεδρείου όπως προτείνεται από το 

απερχόµενο διοικητικό συµβούλιο.  

5. Εκλογές του Προεδρείου σύµφωνα µε τις προβλεπόµενες από το σηµείο 4 διαδικασίες.  

6. Παρουσίαση, συζήτηση και έγκριση της διαδικασίας που έχει εγκριθεί από το απερχόµενο διοικητικό 

συµβούλιο ως προς την σύνθεση της νέας Εκτελεστικής Επιτροπής . 

7.  Εκλογές της Εκτελεστικής Επιτροπής σύµφωνα µε τις προβλεπόµενες από το άρθρο 6 διαδικασίες 

8. Κατάσταση ως προς τον κατάλογο των µελών, την πληρωµή των εισφορών για το 2013 και αιτήµατα 

προσχώρησης που έχουν ληφθεί από νέες οργανώσεις (ενηµέρωση)  

9. ∆ιάφορα.  

Την συγκεκριµένη µέρα και ώρα παρίσταντο οι κκ: Marco Sammicheli, Laura Pisano, Oscar Sagué Plà, 

Gianfranco Santolini, Sebastiano Venneri, Luca Stasi, Massimo Coccia, Francesco Zizzo, Erika Monnati, Marco 

Rinaldi, Rosa Caggiano, Giampaolo Buonfiglio, Mourad Kahoul, Alain Rico, Jose Maria Gallart, José Manuel 

Gonzalez Gil De Bernabé, Maria José Cornax, Gerard Romiti, Marc Planas, Pierre D’Acunto, Eric Roch Villain, 

Susana Sainz-Trapaga, Paolo Guerriero, Joan Parera Molero, Iolanda Piedra, Sergio Schiavone, Paolo Pelusi, 

Gennaro Scognamiglio, Oriol Ribalta, Esteban Graupera, Lapo Nannucci, Giacomo Ottonello, Antonio Marzoa 

Dopico, Antonio Marzoa Notlevsen, Mario Vizcarro i Gianni, Eusebi Esgleas Pares, Antoni Garau Coll, Snežana 

Levstik, Ugo Claudio Matteoli, Genaro Amigo Chouciño.  

Οι παρουσίες προκύπτουν και από τα έντυπα που έχουν υπογράψει όλοι οι συµµετέχοντας . Τα έντυπα 

αυτά θα φυλαχθούν στα πρακτικά 

Αναλαµβάνει την προεδρεία της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  Mourad Kahoul. Στην θέση του γραµµατέα η 



 

κα  Rosa Caggiano. 

Ο πρόεδρος  Kahoul κυρήσσει την έναρξη των εργασιών και καλωσορίζει τους συµµετέχοντες , ευχόµενος 
καλή µέρα και καλή συνέχιση των εργασιών .   

Πριν την έναρξη των εργασιών ανακοινώνει ότι κατά την διάρκεια της συνάντησης της Εκτελεστικής 
Επιτροπής   την προηγούµενη µέρα, συµφωνήθηκε να προταθεί στην Γενική Συνέλευση να συζητηθούν 
πρώτα τα θέµατα που αφορούν το κλείσιµο του ισολογισµού  του 2012  και την έγκριση του 
προϋπολογισµού του 2013 και κατόπιν να εξεταστεί το θέµα των διαδικασιών εκλογής της Εκτελεστικής 
Επιτροπής  και του Προεδρείου. Η ΓΣ δέχεται την πρόταση της Εκτελεστικής Επιτροπής .Πέραν αυτού, 
επειδή δεν υπήρξε επαρκής χρόνος για να συζητηθεί η πρόταση που υπεβλήθη από το  WWF σχετικά µε 
το θέµα των απορρίψεων , η  ίδια  η Εκτελεστική Επιτροπή το παρέπεµψε στην Γενική Συνέλευση που 
δέχτηκε να το συζητήσει στα διάφορα. Η ηµερησία διάταξη εγκρίνεται µετά από αυτές τις αλλαγές.     

Θέµα Ι : Έγκριση των πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της 5ης Νοεµβρίου 2013 στην Ρώµη 

Τα πρακτικά της Γενικής Συνέλευσης στην Ρώµη εγκρίνονται µε την τροποποίηση που ζήτησε η 
οργάνωση ANAPI Pesca. 

Θέµα II: Κλείσιµο του προϋπολογισµού του  2012 - έγκριση 

 Λόγω του ότι δεν έχει ακόµη ληφθεί η εισφορά της Ευρωπαϊκής Επιτροπής δεν καθίσταται δυνατόν να 
γίνει ο απολογισµός και ο σχετικός έλεγχος. Η κατάσταση ως προς τον ισολογισµό 
επισυνάπτεται στα πρακτικά και υποβάλλεται κατ’ αρχάς σύµφωνα  µε το µοντέλο του 
διαχωρισµού των εσόδων και των εξόδων που ζήτησε η Ευρωπαϊκή Επιτροπή και κατόπιν υπό 
µορφή χρεώσεων και πιστώσεων έτσι ώστε να δοθεί ένα πιο σαφές και πλήρες πλαίσιο της 
κατάστασης ως προς το αποθεµατικό. Ο ισολογισµός του 2012 εγκρίνεται οµόφωνα.  

Θέµα III : Παρουσίαση του προϋπολογισµού  για το 2013- έγκριση 

Ο εκτελεστικός γραµµατέας ενηµερώνει ότι ο προϋπολογισµός για το 2013 που επισυνάπτεται στα 
παρόντα πρακτικά, δεν παρουσιάζει διαφορές ως προς αυτόν που συντάχθηκε τον Νοέµβριο 
παρά µόνον ως προς την επαναδιατύπωση  των δαπανών έτσι ώστε να προβλεφθεί η πρόσληψη 
µίας συνεργάτιδας η οποία θα συντονίζει, θα οργανώνει και θα προβλέπει όλες τις 
δραστηριότητες της γραµµατείας κατά την διάρκεια της περιόδου που θα απουσιάσει µε άδεια 
τοκετού, η βοηθός του Εκτελεστικού Γραµµατέα. Ο προϋπολογισµός υποβάλλεται σύµφωνα 
µε το µοντέλο κατανοµής των εσόδων και των εξόδων που προβλέπεται από την ΕΕ και 
εγκρίνεται δίχως τροποποιήσεις. 

Θέµα IV : Παρουσίαση, συζήτηση και έγκριση της διαδικασίας εκλογής του προεδρείου όπως 
προτείνεται από την εξερχόµενη Εκτελεστική Επιτροπή.   

Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας θυµίζει ότι    αρχικά είχε προταθεί στην Εκτελεστική Επιτροπή  , σε µία 
επιστολή που απεστάλη από το Προεδρείο, να ακολουθήσει ένα πλειοψηφικό σύστηµα 
ψηφοφορίας µε δύο γύρους ως προς την εκλογή του Προέδρου και του κάθε αντιπροέδρου, 
θεωρώντας ότι όλα τα µέλη της Εκτελεστικής Επιτροπής  είναι υποψήφιοι κατά τον πρώτο 
γύρο. Όµως,  κατά την διάρκεια της συνάντησης της  απερχόµενης Εκτελεστικής  Επιτροπής  
που έλαβε χώρα την προηγούµενη µέρα, αποφασίστηκε αντιθέτως να προταθεί στην Γενική 



 

Συνέλευση µία διαδικασία  ψηφοφορίας  µε λίστα που θα βασίζεται στην υποβολή 
αυτουποψηφιοτήτων.  Ακολουθεί εκτενής συζήτηση µεταξύ των παρισταµένων ως προς την 
διαδικασία ψηφοφορίας που θα πρέπει να υιοθετηθεί. Επειδή δεν επιτυγχάνεται συµφωνία 
µεταξύ τους, τίθεται σε ψηφοφορία το είδος της εκλογικής διαδικασίας  έχοντας να επιλέξουν 
µεταξύ της λίστας και της πλειοψηφικής ψήφου. Με αποτέλεσµα 18 ψήφους υπέρ, 12 ψήφους 
κατά και 2 αποχές, (επί συνόλου 32 παρόντων) αποφασίζεται πλειοψηφικά να υιοθετηθεί η 
διαδικασίας εκλογής µε την λίστα.  Ως προς το θέµα των ψήφων, µε βάση τα όσα είχαν 
συζητηθεί από την εξερχόµενη Εκτελεστική Επιτροπή  αλλά και διαπιστώνοντας ότι το θέµα 
της εξουσιοδότησης των συµµετεχόντων για να ψηφίζουν στην θέση των οργανώσεων που 
απουσιάζουν, δεν είχε διευκρινιστεί και ανακοινωθεί  (αφού το θέµα αυτό δεν διέπεται ούτε 
από το καταστατικό ούτε από τον εσωτερικό κανονισµό), η Γενική Συνέλευση κρίνει ότι δεν 
είναι σκόπιµο να γίνουν δεκτές (ΠΕΠΜΑ, ΠΑΣΕΓΕΣ, Ghaqda και  CRPMEM PACA). 
Λαµβάνοντας υπόψη τα παραπάνω, οι ψήφοι περιορίζονται στον αριθµό των παρισταµένων, 
δηλαδή στις 32. Υποβάλουν υποψηφιότητα για την θέση του Προέδρου οι κκ Antonio Marzoa 
Dopico και Giampaolo Buonfiglio , α καθένας µε την λίστα του. Και οι δύο λίστες που 
υποβάλλονται όµως, παρουσιάζουν παρεκκλίσεις από τους κανόνες που προβλέπονται από το 
καταστατικό, κυρίως σε ότι αφορά το θέµα  της διαφορετικής εθνικότητας του προέδρου και 
των αντιπροέδρων, αλλά υπάρχει και το θέµα της έλλειψης κανόνων που να διέπουν την 
φυσική απουσία των υποψηφίων στην Γενική Συνέλευση. Μετά από εκτενή συζήτηση, η 
Γενική Συνέλευση συµφωνεί να τεθεί σε ψηφοφορία η έγκριση της διαδικασίας ψήφου και 
ιδιαίτερα το θέµα της αλλαγής του συστήµατος της λίστας και της υιοθέτησης της ψηφοφορίας 
για τον Πρόεδρο και τους αντιπροέδρους, µε βάση όµως τις υποψηφιότητες. Η Γενική 
Συνέλευση εγκρίνει την δεύτερη εναλλακτική λύση θεωρώντας ότι µε αυτόν τον τρόπο θα 
µπορούσαν να αποφευχθούν διχογνωµίες στα πλαίσια του ΠΓΣ για την Μεσόγειο.  

Θέµα V : Εκλογές του προεδρείου σύµφωνα µε τις προβλεπόµενες από το σηµείο 4 διαδικασίες .  

Ορισµός του Πρόεδρου µέχρι την ανάκληση ή την παραίτηση και εκχώρηση εξουσιών Υποψήφιοι για την 
θέση του προέδρου είναι οι κκ Antonio Marzoa Dopico (UNACOMAR) και Giampaolo 
Buonfiglio (AGCI Agrital). Ο Γραµµατέας διανέµει 32 ψηφοδέλτια, αριθµό ίσο µε τον αριθµό 
των παρόντων µελών µε δικαίωµα ψήφου. Οι παριστάµενοι καλούνται ατοµικώς να ρίξουν 
στην κάλπη το ψηφοδέλτιό τους υπό την επίβλεψη του απερχόµενου προέδρου.  Από την 
καταµέτρηση των ψήφων προκύπτουν 21 ψήφοι για τον κ. Buonfiglio και 10 για τον κ. Marzoa 
Dopico καθώς και µία αποχή, Η συνέλευση συνεπώς αποφασίζει :  

• να ορίσει σύµφωνα µε το άρθρο 5.3 του Καταστατικού, ως πρόεδρο τον κ. Giampaolo Buonfiglio (AGCI 
Agrital), που γεννήθηκε στην Ρώµη στις 11/11/1955, και µε αριθµό ΦΜ BNFGPL55S11H501T; 

• να παραχωρήσει στον µοναδικό ∆ιαχειριστή τις πλέον ευρείες εξουσίες τακτικής και έκτακτης διαχείρισης που 
να µην ανήκουν βάσει νόµου κατ’ αποκλειστικότητα στην συνέλευση των µελών , καθώς και την εκπροσώπηση 
της οργάνωσης. Ειδικά, και χωρίς να θεωρείται εξαντλητικός ο κατάλογος που ακολουθεί, ο µοναδικός 
∆ιοικητής θα έχει δικαίωµα εξ’ονόµατος της οργάνωσης να:   

• προβαίνει σε οποιαδήποτε τραπεζική , συναλλαγµατική ή οικονοµική συναλλαγή όπως  

• άνοιγµα και κλείσιµο τραπεζικού τρέχοντος λογαριασµού ακόµη και σε συνάλλαγµα   



 

• αναλήψεις από τους παραπάνω λογαριασµούς χωρίς περιορισµούς ως προς το ποσό, ακόµη και µε τραπεζικές 
επιταγές εις εντολήν τρίτων που να ανέρχονται στο διαθέσιµο ρευστό ή µε πίστωση ή µε ακάλυπτη πίστωση   

• αίτηµα ακόµα και  µεσοπρόθεσµης και µακροπρόθεσµης χρηµατοδότησης  

•  να υπογράφει για το αξιόπιστο  να δρα ως τριτεγγυητής και να παρέχει  υποχρεωτικές  εγγυήσεις  µε οµολογία, 
µε εγγύηση προς τρίτους 

• να εκπροσωπεί την οργάνωση ενώπιον των φορολογικών αρχών κάθε τύπου και επιπέδου καθώς και ενώπιον 
κάθε άλλης διοικητικής, δικαστικής ή συνδικαλιστικής αρχής  

• να καταθέτει ενστάσεις , προσφυγές και αντιπροσφυγές διορίζοντας ή ανακαλώντας αντίκλητους της 
οργάνωσης µε καθορισµό των αρµοδιοτήτων και εξουσιών τους.  

• να προβαίνει σε οποιαδήποτε ενέργεια ως προς το ∆ηµόσιο, το Ταµείο Παρακαταθηκών και ∆ανείων, τις 
Οικονοµικές Υπηρεσίες, τα Ταχυδροµεία, τα Τελωνεία, τους κρατικούς και ιδιωτικούς Σιδηροδρόµους, τις 
Ναυτιλιακές εταιρίες καθώς και κάθε άλλη δηµόσια υπηρεσία οπουδήποτε στην Ιταλία ή το εξωτερικό 

• να αναλαµβάνει την διαχείριση περιουσιακών στοιχείων, εισφοράς προικώων, δωρεάς περιουσιακών στοιχείων 
εξαφανισθέντων και ιδρυµάτων.    

• να αναλάβει την διαχείριση συνταξιοδοτικών ταµείων και ταµείων προνοίας επαγγελµατικών συλλόγων   

• να αναλάβει τον πιστωτικό άνοιγµα τίτλων και χρεογράφων ακόµη και για λογαριασµό κοινοπραξιακής 
διαχείρισης  

• να φυλάσσει και να διαχειρίζεται εξ ονόµατος τρίτων  τίτλους, χρεόγραφα και άλλα ακίνητα.  

• να διαχειρίζεται ακίνητα περιουσιακά στοιχεία  

• να αναλαµβάνει εξ ονόµατος τρίτων συµπράξεις και  συµµετοχή στα κέρδη σε εταιρίες και φορείς καθώς και 
την µεταβίβαση και παραίτηση από αυτές    

• να αναλαµβάνει, να προσυπογράφει και να καταβάλλει το κεφάλαιο εταιριών και φορέων ακόµη και στην έδρα 
σύστασης ή κατά την αύξηση κεφαλαίου. 

•  να κάνει οποιαδήποτε ενέργεια αφορά κινητά ή ακίνητα   

• Μετά την  εκλογή του Προέδρου, ο νεοεκλεγείς Πρόεδρος ζητά να µάθει από τις ισπανικές οργανώσεις αν 
υπάρχει κάποιος Ισπανός εκπρόσωπος για την θέση του αντιπροέδρου και του υποδεικνύεται ο κος Eusebi 
Esgleas Pares (FNCCP) ως υποψήφιος. Μετά την εκλογή της ισπανικής αντιπροεδρίας ο νεοεκλεγείς πρόεδρος 
ζητά να µάθει από τις ισπανικές οργανώσεις αν υπάρχει κάποιος Γάλλος υποψήφιος για την θέση του 
αντιπροέδρου αλλά από πλευράς τους δεν υποδεικνύεται κανείς υποψήφιος. Από την στιγµή που δεν υπάρχει 
κάποιος υποψήφιος ο νεοεκλεγείς πρόεδρος προτείνει ως υποψήφια  για την θέση του αντιπροέδρου, την 
σλοβενική  οργάνωση KGZS που παρίσταται. Η Γενική Συνέλευση ορίζει συνεναιτικά    ως αντιπροέδρους τις 
κκ Snezana Levstik (KGZS) και Susana Sainz-Trapaga (WWF). O κος  Eusebi Esgleas Pares (FNCCP) ορίζεται 
ως αντιπρόεδρος µε την ψήφο αποχής των οργανώσεων  Oceana και AMOP, CNPMEM, CRPMEM CORSE, 
CRPMEM LR και  Profilmer.Ο κος . Pares παραιτείται της υποψηφιότητας παραχωρώντας την θέση του στον κ. 
Genaro Amigo Chouciño (FNCP) ο οποίος και εκλέγεται στην θέση του αντιπροέδρου . Ο κος  Sig. Buonfiglio, 
ο κος  Chouciño, η κυρία Levstik και η κυρία  Sainz-Trapaga δέχονται την εντολή και ευχαριστούν την 
συνέλευση για την εµπιστοσύνη που έδειξε στο πρόσωπό τους.    



 

Ο απερχόµενος Πρόεδρος κος  Kahoul, δίνει τα συγχαρητήριά του και ευχαριστεί το προσωπικό  που τον συνόδευσε 
κατά την τετραετία  της εντολής του καθώς και όλα τα µέλη για την στήριξη και την βοήθειά τους κατά την ίδια 
περίοδο. Ευχαριστεί και τον κλάδο της ψυχαγωγικής αλιείας µε τον οποίο θα πρέπει να συνεργαστεί για την 
Μεσόγειο και για την διατήρηση των αλιευτικών πόρων. Θυµίζει πόσο σηµαντική υπήρξε την προηγούµενη χρονιά , 
η υπογραφή του πρωτοκόλλου συµφωνίας µε το CGPM και παραδίδει τα κλειδιά του  ΠΓΣ για την Μεσόγειο στον 
νεοεκλεγέντα πρόεδρο που έχει στην διάθεσή του τα µέσα και τις αναγκαίες γνώσεις για να αντιµετωπίσει και τα 
επιστηµονικά ζητήµατα αλλά  και τα θέµατα που αφορούν την προστασία των αλιέων.  Θέµα  VI : Παρουσίαση, 
συζήτηση και έγκριση της διαδικασίας σχετικά µε την σύνθεση της νέας Εκτελεστικής Επιτροπής, όπως  
ενεκρίθη από την απερχόµενη Εκτελεστική Επιτροπή  

Το επόµενο θέµα αφορά την παρουσίαση της διαδικασίας που ενεκρίθη από την απερχόµενη Εκτελεστική Επιτροπή 
και που εγκρίνεται και από την Γενική Συνέλευση. Η Γραµµατεία είχε αποστείλει µία ηλεκτρονική επιστολή στην 
οποία προτείνετο η σύνθεση της Εκτελεστικής Επιτροπής διαµορφωµένη µε τον παρακάτω τρόπο. Στα 2/3 οι έδρες 
κατανέµονται ως εξής  : 4 έδρες στην Ιταλία , 3 έδρες στην Γαλλία , 3 στην Ισπανία,2 στην Ελλάδα , 1 στην 
Σλοβενία , 1 στην Μάλτα , 1 στην οργάνωση των εργαζοµένων και µία κενή έδρα που δίνεται στην Κύπρο. Στο 1/3 
είχε προταθεί να καταµεριστούν ως εξής οι 8 έδρες: 3 στις ΜΚΟ, 3 στην ψυχαγωγική αλιεία, 1 στην ένωση 
καταναλωτών , 1 σε µία οργάνωση υδατοκαλλιέργειας . Τα µέλη της ΓΣ εγκρίνουν τον παραπάνω καταµερισµό µε 
εξαίρεση το 1/3 όπου θα επιθυµούσε να υπάρξει µία έδρα για «άλλες οµάδες» από την στιγµή που σύντοµα 
προβλέπεται η δηµιουργία ενός συµβουλευτικού συµβουλίου για την υδατοκαλλιέργεια. Ο νεοεκλεγείς Πρόεδρος 
ενηµερώνει τα µέλη ότι επειδή έχουν αποχωρήσει από την Γενική Συνέλευση 3 οργανώσεις  (Federcoopesca, 
CNPMEM, CRPMEM Corse), και επειδή ο Πρόεδρος δεν έχει δικαίωµα ψήφου, οι ψήφοι περνούν από τους 32 
στους 28.  

Θέµα VII : Eκλογές     της Εκτελεστικής Επιτροπής σύµφωνα µε τις προβλεπόµενες από το σηµείο  6 
διαδικασίες  

Η Γενική Συνέλευση περνάει στην ψηφοφορία των 2/3 των εδρών ενώ αναφέρεται ότι στο φως της υποδιαίρεσης 
που έχει εγκριθεί, ορισµένα µέλη εντάσσονται αυτόµατα. Πρόκειται για  τις  AGCI Agrital, Federpesca, 
Federcoopesca e Lega Pesca (τις  4 οργανώσεις  donors), η ΠΕΠΜΑ και η ΠΑΣΕΓΕΣ για την Ελλάδα , η Ghaqda 
για την Μάλτα , η KGZS για την Σλοβενία και η ETF για την οργάνωση των εργαζοµένων. Σε ότι αφορά την 
Ισπανία, το Προεδρείο ζητάει να µάθει αν υπάρχει µία συµφωνία µεταξύ των οργανώσεων. Επιβεβαιώνεται ότι αυτό 
αφορά τις οργανώσεις  FNCCP, Unacomar, e Cepesca. Ακόµη και για τις 3 έδρες που έχουν δοθεί στην Γαλλία, 
υπάρχει µία συµφωνία µεταξύ των οργανώσεων που προβλέπει τις παρακάτω : CNPMEM, CRPMEM PACA, και  
CRPMEM LR. Αναφέρεται ότι η κενή έδρα που είχε δοθείς την Κύπρο, δίνεται στην Κροατία λόγω του ότι το ΠΓΣ 
για την Μεσόγειο έλαβε µία επιστολή από το αρµόδιο κυπριακό υπουργείο όπου αναφέρετο ότι δεν υπάρχει κάποιο 
ενδιαφέρον από πλευράς των κυπριακών οργανώσεων για ένταξη στο ΠΓΣ. Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας ζητάει να 
ενηµερωθεί αν υπάρχουν αποχές ή ψήφοι κατά της σύνθεσης των 2/3 της νεοσυσταθείσας αυτής Εκτελεστικής 
Επιτροπής. ∆εν διατυπώνεται καµιά παρατήρηση και κατά συνέπεια εγκρίνεται οµόφωνα.   

Κατόπιν αυτού η ΓΣ περνάει στην ψηφοφορία της σύνθεσης του 1/3 της Εκτελεστικής Επιτροπής της οποίας οι 
έδρες είναι 8.  Η ΓΣ ψηφίζει οµόφωνα την ένταξη της οργάνωσης  IVEAEMPA στις  “άλλες οµάδες” καθώς και των 
τριών περιβαλλοντικών οργανώσεων , WWF, OCEANA και Legambiente. Ως προς τις τρεις έδρες που αφορούν τις 
οργανώσεις ψυχαγωγικής αλιείας, η νέο εκλεγείσα πρόεδρος κα Sainz-Trapaga προτείνει να δοθεί προσωρινά η 
κενή έδρα της οργάνωσης καταναλωτών, στην ψυχαγωγική αλιεία. Μετά από µία έντονη συζήτηση αποφασίζεται να 
διατηρηθεί η κενή αυτή έδρα για την οργάνωση καταναλωτών .Οι οργανώσεις που εκπροσωπούν την ψυχαγωγική 
αλιεία προτείνουν από κοινού τον παρακάτω καταµερισµό των εδρών που τους έχουν δοθεί: 1 έδρα στην οργάνωση 
EAA ως τακτικό µέλος και στην  IFSUA ως αναπληρωµατικό µέλος ,  1 έδρα στην οργάνωση  FIPS-Mer ως τακτικό 
µέλος και στην  FIPSAS ως αναπληρωµατικό και µία τρίτη έδρα στην οργάνωση Big Game Italia ως τακτικό µέλος 
και στην  CEPRR ως αναπληρωµατικό .Ο εκπρόσωπος της οργάνωσης  Big Game Italia εκφράζει την αντίθεσή του 
και κατά συνέπεια αρνείται να µοιραστεί την ίδια έδρα µε ένα άλλο µέλος. Κατά συνέπεια , η οργάνωση  CEPRR 



 

ορίζεται ως πλήρες µέλος . Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας θέτει σε ψηφοφορία αυτό τον καταµερισµό του 1/3 που 
εγκρίνεται µε την αποχή µίας και µόνον οργάνωσης, της  ANAPI Pesca. Ο νεοεκλεγείς Πρόεδρος ανακοινώνει στην 
Γραµµατεία τους επίσηµους διορισµούς κάθε τακτικού και αναπληρωµατικού µέλους των οργανώσεων που 
ανήκουν στην Εκτελεστική Επιτροπή. 

Ο Πρόεδρος Buonfiglio πριν να περάσει στο σηµείο 8 της ηµερησίας διάταξης, αναφέρει ότι είναι αναγκαίο να 
γίνουν τροποποιήσεις του καταστατικού αλλά και να εφαρµοστούν οι διαδικαστικοί κανόνες του εσωτερικού 
κανονισµού του ΠΓΣ για την Μεσόγειο. Παρακαλεί κατόπιν τα µέλη της ΓΣ να αποστείλουν στην Γραµµατεία πριν 
από το τέλος Απριλίου , όλες τις προτάσεις που αφορούν προσθήκες και τροποποιήσεις του Καταστατικού έτσι 
ώστε να µπορέσουν να συζητηθούν στην επόµενη Εκτελεστική Επιτροπή.  Κατά τον ίδιο τρόπο θα πρέπει να 
σταλούν στην Γραµµατεία και όλες οι προτάσεις που αφορούν τον εσωτερικό κανονισµό, την διεξαγωγή των 
εργασιών των οµάδων εργασίας , τον ορισµό και τον ρόλο των συντονιστών.  Ο νεοεκλεγείς πρόεδρος προτείνει να 
δηµιουργηθεί µία ad hoc οµάδα εργασίας κατά την διάρκεια της επόµενης Εκτελεστικής Επιτροπής. Εν όψει της 
µεταρρύθµισης της ΚΑλΠ και της ενδεχόµενης αλλαγής της δοµής των Περιφερειακών Συµβουλευτικών 
Συµβουλίων και λαµβάνοντας υπόψη το αίτηµα της Γενικής ∆ιεύθυνσης Αλιευτικής Πολιτικής για αλλαγή στην 
µέθοδο εργασίας έτσι ώστε να βασίζεται περισσότερο σε επιστηµονικά δεδοµένα για την επιβολή προτάσεων και 
γνωµοδοτήσεων στα πλαίσια των οµάδων εργασίας , θεωρεί ότι θα πρέπει να αποκτήσει µεγαλύτερη ελαστικότητα η 
λειτουργία του ίδιου του ΠΓΣ για την Μεσόγειο. Οι οµάδες εργασίας θα µπορούσαν να είναι και πιο ολιγοµελείς και 
να συστήνονται κατά την διάρκεια του έτους, ανάλογα µε τις ανάγκες που προκύπτουν. 

Ο νεοεκλεγείς πρόεδρος παρακαλεί στο µέλλον όλοι όσοι θέλουν να διατυπώσουν κάποια αντίρρηση ή ένσταση ως 
προς την λειτουργία του ΠΓΣ για την Μεσόγειο , να επικοινωνούν πρώτα µε την Γραµµατεία και το προεδρείο και 
µετά µε την Εκτελεστική Επιτροπή και αν µην απευθύνονται απ’ ευθείας στην Γ∆ Αλιευτικής Πολιτικής. Ο 
νεοεκλεγείς πρόεδρος, αναφερόµενος στην επιστολή που απέστειλε η οργάνωση IVEAEMPA στα µέλη της 
Εκτελεστικής Επιτροπής    και στην Γ∆ Αλιευτικής Πολιτικής, εκφράζει την έκπληξή του για το γεγονός ότι η 
συγκεκριµένη οργάνωση δεν είχε αποστείλει στο ΠΓΣ κάποια επιστολή εκφράζοντας την δυσαρέσκεια της.  

Ο εκπρόσωπος της IVEAEMPA  εκφράζει την ευχή το νέο Προεδρείο να είναι σε θέση να δώσει πιο 
αποτελεσµατικές απαντήσεις και ζητά από το Προεδρείο να ανακοινώσει τα ονόµατα που θα πρέπει να 
κοινοποιηθούν στην Γ∆ Αλιευτικής Πολιτικής έτσι ώστε να σταλούν οι προσκλήσεις για ένα συνέδριο για την 
Μεσόγειο που θα γίνει στις αρχές Μαΐου στην Ισπανία (Βαλεαρίδες). Ο νεοεκλεγείς πρόεδρος επιβεβαιώνει ότι θα 
αποσταλούν τα συγκεκριµένα στοιχεία.   

Θέµα VIII : Κατάσταση ως προς την λίστα των µελών και την καταβολή εισφορών για το 2013. Αιτήµατα 
προσχώρησης που έχουν ληφθεί από νέες οργανώσεις. (Ενηµέρωση) 

Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας ενηµερώνει ότι το ΠΓΣ για την Μεσόγειο έχει πλέον 40 µέλη αντί των 38 αφού 
περατώθηκε η διαδικασία προσχώρησης για δύο από τις τέσσερεις οργανώσεις που είχαν υποβάλλει αίτηµα: για την 
οργάνωση Comité Régional des Pêches Maritimes et des Elevages Marins de la Corse (CRPMEM CORSE) και για 
την οργάνωση Organizzazione dei Produttori di Goro e Gorino (O.P.G.G.). Η διαδικασία προσχώρησης δεν έχει 
ακόµη ολοκληρωθεί  για την οργάνωση Federconsumatori, την ιταλική οργάνωση καταναλωτών καθώς και για το 
Εµπορικό Επιµελητήριο Κροατίας  (HOK) που θα µπορέσει να γίνει πλήρες µέλος τον Ιούλιο, αν δεν υπάρξει 
κάποια παρέκκλιση. Αναφορικά µε την κατάσταση των εισφορών των µελών, ο Εκτελεστικός Γραµµατέας θυµίζει 
ότι πλησιάζει η προθεσµία της 2ας Απριλίου για την πληρωµή και επειδή προβλέπεται στον κανονισµό ότι η µη 
καταβολή της εισφοράς αποτελεί αίτιο αποκλεισµού από την οργάνωση, απευθύνει έκκληση σε όλους όσους έχουν 
οικονοµικές δυσκολίες να ενηµερώσουν την Γραµµατεία έτσι ώστε να διαπιστωθεί αν πρόκειται για κάτι που 
συµβαίνει κατ’εξαίρεση.   

Θέµα IX :διάφορα 
Όπως αποφασίστηκε στην έναρξη των εργασιών της συνεδρίασης, ο Πρόεδρος  Buonfiglio αρχίζει να παρουσιάζει 
την πρόταση του  WWF σχετικά µε το θέµα των απορρίψεων. Επειδή όµως ο χρόνος δεν επαρκεί για να γίνει 



 

ουσιαστική συζήτηση µεταξύ των παρευρισκοµένων, προτείνει να αντιµετωπιστεί το θέµα µε γραπτή διαδικασία 
έτσι ώστε να υποβληθούν ενδεχόµενα σχόλια ή τροποποιήσεις για το κείµενο. Η πρόταση γίνεται δεκτή από τους 
παρόντες που καλούνται να αποστείλουν τις προτάσεις τους έως την Παρασκευή 29 Μαρτίου.  

Ο Πρόεδρος ενηµερώνει τους παρόντες ως προς τις πιθανές εξελίξεις και τα διαδικαστικά θέµατα που θα πρέπει να 
αντιµετωπιστούν κατά την διάρκεια της τριµερούς συζήτησης. Αν η ιρλανδική προεδρεία καταφέρει να γίνει δεκτός 
ο βασικός κανονισµός για την µεταρρύθµιση της ΚΑλΠ, από την 1η Ιανουαρίου το πρόβληµα της απαγόρευσης 
απόρριψης αφρόψαρων θα αφορά και την Μεσόγειο. Για να µπορέσει το ΠΓΣ να συνεισφέρει σε αυτό το θέµα, θα 
ήταν ευκταίο να είµαστε σε θέση να υποβάλλουµε τεχνικές προτάσεις σχετικά µε αυτό το θέµα. Πέραν αυτού θα 
πρέπει να συσταθεί µία οµάδα εργασίας ad hoc µεταξύ της Ιταλίας, της Σλοβενίας και της Κροατίας,  σχετικά µε τα 
µικρά πελαγικά αλιεύµατα στην Αδριατική. Η οµάδα αυτή, µε την στήριξη και των αρµόδιων εθνικών φορέων θα 
πρέπει να είναι σε θέση να υποβάλει µέσα στο καλοκαίρι προτάσεις που να βασίζονται σε επιστηµονικά δεδοµένα.   

Ο εκτελεστικός γραµµατέας προτείνει να συµπεριληφθεί το θέµα των απορρίψεων στα προς συζήτηση θέµατα της 
επόµενης οµάδας εργασίας που θα συναντηθεί όπως είναι πιθανό, στις 18 Απριλίου στο Μαρόκο. Ως προς την 
οµάδα εργασίας  ad hoc για την Αδριατική, ζητά την συνεργασία των ενδιαφερόµενων οργανώσεων ως προς τα 
οργανωτικά θέµατα.   

 Ο εκπρόσωπος  της οργάνωσης IVΕAEMPA  αναφέρει  ότι είχε ζητήσει στο παρελθόν να οργανώσει µια οµάδα 
εργασίας ad hoc σχετικά µε την οικονοµική διαφοροποίηση  και η απάντηση που πήρε ήταν ότι κάτι τέτοιο δεν θα 
ήταν δυνατόν λόγω έλλειψης κονδυλίων. 

Ο Εκτελεστικός Γραµµατέας θυµίζει ότι στην οµάδα εργασίας 5 είχε συµπεριληφθεί και  το θέµα της 
διαφοροποίησης έτσι ώστε να µπορέσουν να χρησιµοποιηθούν οι διαθέσιµοι πόροι.  

Ο πρόεδρος ευχαριστεί τους συµµετασχόντες στην συνεδρίαση και τους διερµηνείς. Κανείς άλλος δεν ζητεί τον 
λόγο και συνεπώς η συνάντηση κλείνει στις 17.00. 

***** 

 

Τα πρακτικά εγκρίθηκαν µε γραπτή διαδικασία, µε τις ψήφους της Big Game Italia 


